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    شمیم رضوان  
كمتر كسي روي گلنوش سبقت الهي براي كسب سهمیه حساب مي كرد اما بانوي 
تیرانداز اصفهاني، با كسب نخستین سهمیه تیراندازي بانوان ايران در تپانچه، 
تاريخ ساز شد. در مسابقات قهرماني آسیا و توزيع سهمیه المپیك در دهلي نو 
هندوستان بود كه سبقت الهي با قرار گرفتن در جايگاه چهارم فینال تپانچه 10 
متر بانوان و به سبب سهمیه گرفتن تیراندازان تايوان و كره جنوبي در مسابقات 
قبلي، موفق به كسب سهمیه المپیك ريو شد؛ سهمیه اي كه كسب آن، نخستین 

هدف اين بانوي تیرانداز اصفهاني از همان ابتداي راه بود. 
           

كسب نخستین ها همیشه سخت تر است اما گلنوش سبقت الهي درحالي كه 
تنها سه سال از زمان تپانچه به دست گرفتنش مي گذشت موفق به كسب 

نخستین سهمیه بانوان تیرانداز ايران در تپانچه شد.
من هرگز به اينكه كسي تاكنون موفق به كسب سهميه در تپانچه نشده است و سخت بودن 
رسيدن به اولين ها فكر نمي كردم. از سال 2012 به واسطه برادرم با تپانچه آشنايي داشتم 
و حتي شناخت خوبي هم نسبت به تفنگ و تپانچه داشتم اما از سال 2013 رسماً تپانچه به 
دست گرفتم و وارد اين ورزش شدم و سه سال بعد از آن، به ياري خدا موفق شدم سهميه 

اين رشته را براي كشورم به دست آورم. 
يعنی تیراندازي براي شما يك ورزش تفريحي نبود و با هدف خاصي در اين 

راه قدم گذاشتید؟
بله، راستش را بخواهيد از همان اولين روزهايي كه تپانچه به دست گرفتم، به المپيك فكر 
مي كردم و هدفم حضور در اين رقابت ها بود. البته به خوبي مي دانستم راه دشواري است و 
سختي هاي زيادي بايد در راه رسيدن به اين هدف تحمل كنم اما از همان ابتدا براي رسيدن 

به المپيك بود كه شليك مي كردم. 
كسب سهمیه المپیك كار مشكلي اس�ت. با اين وجود در برخي رشته ها، 
رسیدن به اين موفقیت با تلاش فردي ورزشكار مي تواند بسیاري از موانع را 
از سد راه بردارد اما تیراندازي از آن دسته رشته هايي است كه داشتن ابزار 
در آن حرف اول را مي زند و تیراندازان ايران همواره با مشكلات عديده اي در 

راه تأمین سلاح و مهمات رو به رو بوده اند. 
كسب سهميه به خودي خود كار سختي است بي توجه به داشتن مهمات يا تلاش فردي. 
مگر چند نفر در كل دنيا مي توانند جواز حضور در المپيك را به دست آورند و چند نفر در ايران 
مي توانند به اين موفقيت دست يابند. همين مسئله به خوبي نشان دهنده سختي هاي راه است 
اما در تيراندازي هم تلاش فردي ورزشكار نقش مهم و تأثير گذاري دارد و اينطور نيست كه 

بگوييم همه چيز به مهمات برمي گردد كه اگر نباشد، ديگر نمي توان قدم از قدم برداشت. 
اما نبود مهمات تأثیر زيادي دارد. به طوري كه رئیس فدراسیون بارها در گلايه 
از وضعیت ورزشكاران گفته بود مهماتي كه ما براي يك ماه استفاده مي كنیم، 

ورزشكاران ساير كشورها براي چند روز كوتاه استفاده مي كنند. 
نداشتن مهمات تأثيرات خودش را دارد و نمي توان منكر آن شد اما وقتي هدف مشخصي 
براي خودتان ترسيم  و براي رسيدن به آن تلاش مي كنيد، بايد آماده گذشتن از هر مانعي 
باشيد. بله ما مشكلات زيادي داشتيم كه مهمات تنها يكي از آنها بود. ما حتي در خصوص 
خوابگاه و تغذيه هم با مش��كل مواجه بوديم اما هدفمان بزرگ تر از اين حرف ها بود كه با 

چنين مشكلاتي از ميدان به در شويم و خوشحالم كه حداقل 
در كسب سهميه توانستم به هدفم برسم اگرچه در المپيك به 

آنچه مي خواستم نرسيدم.
به نظر مي رسد انتظاري كه از خودتان در المپیك 
ريو داشتید به مراتب بیشتر از آن چیزي بود كه 

رقم خورد.
صد در صد. انتظارم از خودم خيلي بيش از اينها بود اما نتوانستم 
توانايي واقعي ام را به نمايش بگذارم و به آنچه مي خواس��تم 
برس��م. ش��ايد اگر الان يك بار ديگر در المپيك بودم و اين 
مسابقات تكرار مي شد، متفاوت تر از قبل ظاهر مي شدم اما 
ديگر تا چهار سال بعد اين مسابقات تكرار نخواهد شد و بايد 
يك بار ديگر از اول براي حضور در اين رويداد مهم ورزش��ي 
تلاش كرده و سعي كنم در مسابقات بعدي متفاوت تر از آنچه 

در ريو بودم ظاهر شوم. 
پس يعني براي المپیك بعدي هم نقش�ه هايي 

داريد؟
البته ك��ه دارم. م��زه المپيك كه ي��ك بار زي��ر دندان هر 
ورزش��كاري برود، براي تكرار حضور در آن از هيچ تلاشي 
فروگذار نخواهد كرد. هر چند به يك استراحت طولاني براي 

بازگشت نياز دارم. 
تجربه اي از راهي كه در آن قدم گذاشته بوديد 
نداشتید، هم تیمي هايتان در اين راه چه كمكي 

به شما كردند؟
المپيك به هيچ يك از مسابقاتي كه پيش از اين در آن شركت 
كرده بودم شباهت نداشت. من حتي تجربه مسابقات آسيايي 
را هم نداش��تم. پيش از اين در هر مس��ابقه اي كه شركت 
مي كردم نه مردم از آن اطلاع درس��تي داشتند و نه حتي 
رس��انه ها اما در المپيك، همه نگاه ها به ش��ما برمي گردد، 
مي رويد زير ذره بين. تجربه زيادي هم نداشتم. در واقع هيچ 
تصويري از اين مس��ابقات در ذهن نداشتم اما دوستانم به 

خصوص خانم جام بزرگ كه دوست صميمي ام است كمك زيادي به من كرد. او پيشتر اين 
راه را رفته بود و شناخت بهتري نسبت به من داشت و سعي كرد تجربياتش را در اختيارم 

بگذارد.
بسیاري بر اين باور بودند كه مسائل روحي رواني تأثیر فراواني روي عملكرد 

تیراندازان ايران گذاشت، آيا اين واقعیت داشت؟
 حضور در المپيك يك اتفاق بزرگ اس��ت. حس خاصي دارد. از حضور در افتتاحيه و رژه 
بگيريد تا روز مسابقه. هم حس خوبي داريد و هم استرس. البته نمي خواهم از مسائل رواني 
بگويم. حس خوبي هم به اين كلمه ندارم. در واقع ورزشكار بايد از لحاظ ذهني خودش را 
آماده كند. كنترل ذهني كار سختي است. شخصاً تا حدودي كم آوردم و نتوانستم كنترلي 
كه بايد روي ذهنم داشته باشم و انتظارات خودم را از خودم برآورده كنم. همه دوست دارند 
كاري را كه بلد هستند به بهترين نحو انجام دهند اما گاهي نمي شود. مسابقات خيلي سخت 
است. همه با آمادگي كامل آمده اند. من هم خيلي زحمت كشيده بودم اما نشد، آن چيزي 

كه مي خواستم نشد. 
فكر مي كنید حالا با تجربه اي كه كسب كرديد در المپیك بعدي بتوانید اين 
كنترل را روي ذهنتان داشته باش�ید و به عنوان بهتر يا حتي مدال دست 

يابید؟
خيلي دلم مي خواهد در المپيك بعدي هم باش��م و به بالاترين ها و مدال فكر مي كنم اما 
نمي دانم كه مي توانم يك بار ديگر سهميه بگيرم و در المپيك شركت كنم يا نه. حرف زدن 
از آينده خيلي سخت اس��ت. دلم نمي خواهد از اين راه دست بكشم اما كسي هم از آينده 

خبر ندارد. 
حضور در بزرگ ترين رويداد ورزشي به عنوان يك بانوي ورزشكار و محجبه 
ايراني كه نماد فرهنگ كشورش است چطور بود و نگاه ديگران به اين مسئله 

چگونه بود؟
 به شخصه هيچ برخورد بدي از ورزشكاران نديدم. البته مردم عادي با تعجب نگاه مي كردند. 
خب برايشان جالب و عجيب بود اما خيلي خوشحال بودم كه به عنوان نماينده بانوان كشورم 
با حجاب در اين مسابقات حاضر شده بودم، آن هم در روزهايي كه اتفاقاتي رخ مي دهد كه 
برخي آن را دستاويز قرار مي دهند براي خدشه دار كردن اسلام، ما توانستيم به عنوان بانوي 
محجبه ايراني،  اسلام واقعي را به مردم دنيا نشان دهيم و ثابت كنيم اسلام آن چيزي نيست 
كه برخي به تصوير مي كشند. اسلام هرگز دين جنگ نيست و دين صلح، انسانيت و مهرباني 
است و خوشحالم كه نماينده مسلمان بانوان ايراني بودم. اين يك حس عالي است كه بتواني 
واقعيت خودت، دينت و كشورت را آنگونه كه هست به تصوير بكشي، نه آنگونه كه سعي 

مي شود ترسيم شود. 
  گلنوش سبقت الهي در مدت زمان كوتاهي به المپیك رسید، شانسي هم 
سهمیه نگرفت و در ريو هم اگر چه در مسابقات شروع خوبي داشت اما نهايتاً 
به فینال راه نیافت اما اين مي تواند به معناي يك شروع باشد براي چهار سال 

آينده و نتیجه اي بهتر؟
قبل از هر چيز بايد بگويم كه در تيراندازي، بانوان همگي سهميه هايش��ان را با اقتدار 
گرفتند و هيچ يك از سهميه ها شانس��ي به دست نيامد. اين قبل از هر چيزي نشانگر 
توان بانوان تيرانداز ايران بود. قصه ريو می توانس��ت بهتر از اينها تمام شود. همانطور 
هم كه گفتم انتظارم از خودم بيش��تر بود و اگر تيرهايي كه زدم در اندازه تيرهايي كه 
در تمرين مي زدم هم بود، جايگاهي به مراتب بهتر از اين 
كسب مي كردم اما شرايط مسابقات المپيك، كاملاً متفاوت 
است. گاهي برخي مسائل دست به دست هم مي دهد كه 
نمي تواني آنچه در توان داري را به نمايش بگذاري. ما هم در 
ريو به همين دليل نتوانستيم به جايگاهي كه مي خواستيم 
برسيم. بدون شك وقتي آماده تيرانداختن مي شويم، به 
بهترين ها مي انديش��يم، خوش��حال كردن مردم،  كسب 
افتخار براي اي��ران عزيزمان و ثبت ي��ك امتياز خوب اما 
گاهي اتفاقات آنگونه كه مي خواهيم رق��م نمي خورد. با 
اين وجود، جايگاهي كه در ريو كسب كردم، مي تواند يك 
شروع باشد اما بايد ديد شرايط براي چهار سال آينده به چه 
شكل خواهد بود. بدون شك دلم مي خواهد باز هم يكي از 
مسافران المپيك باش��م و اين بار با كسب جايگاهي قابل 
قبول به ميهن بازگردم اما بايد ديد بخت و ش��رايط براي 

رسيدن به اين هدف با من و ما يار است يا نه. 
لحظه اي كه همه چیز تمام شد، چه حسي داشتید؟ 
خصوصاً كه انتظارات خودت را ه�م برآورده نكرده 

بوديد؟
خب در واقع نه من بلكه هر ورزشكاري براي كسب موفقيت 
به المپيك مي رود. حضور در المپيك و كسب يك عنوان و 
مقام قابل توجه در آن، آرزوي هر ورزشكاري است. من هم 
براي كس��ب يك عنوان خوب رفته بودم، دلم مي خواست 
پرچم ايران را به اهتزاز در آورم. مي دانس��تم كار س��ختي 
اس��ت اما حريفان قدرتمندي مقابلم بودند. چه آنهايي كه 
كنارم تير مي زدند و چه حاشيه هايي كه دلم نمي خواهد در 
موردشان صحبت كنم اما وقتي بايد از خط بيرون مي رفتم 
بدون آنكه به نتيجه اي كه مي خواهم برسم، يكي از تلخ ترين 
لحظات زندگي ام را تجربه كردم. لحظه تلخي كه اميدوارم 
روزي موفق به جبران و تبديل كردنش به بهترين شيريني 

زندگي ام شوم. 

نخستین روز الم پیك براي ايران آنگونه 
كه انتظ�ار مي رفت آغاز نش�د و يك بار 
ديگر شاهد اش�ك هايي بوديم كه پیش 
از آن در اينچئون   ه�م ديده بوديم. فكر 
مي كنید چرا براي اله�ه احمدي يك بار 
ديگر شش�مي لندن تكرار ش�د، آن هم 
در حالي كه حتي خود او هم بیش از اين 

توقع داشت؟
بعد از تي��ر دوازدهم كه اس��مم را به عن��وان نفر 
ششم ديدم باورم نمي ش��د كه بايد از خط بيرون 
بروم. من خيلي تلاش كرده بودم. هيچ كس مثل 
خودم نمي داند چه سختي ها كشيدم و چه تلاشي 
كردم. من طلاي المپيك را مي خواستم. خيلي ها 
مي گفتند كارت خوب بوده اما من طلا مي خواستم 
و به همين دليل نمي توانس��تم جلوي اشك هايم 
را بگيرم. بعد از اينچئون كه نتوانس��ته بودم مدال 
انفرادي بگيرم فقط به يك چيز مي انديشيدم و آن 
هم طلاي الم پيك بود. تنها با قهرماني در المپيك 
مي توانستم اين مس��ئله را جبران و خودم را آرام 
كنم. من از همه چيز گذش��ته و به سختي تمرين 
كرده بودم. من ي��ك مادر بودم ام��ا ماه ها فرزندم 
را هم نديدم تا ب��ه هدفم كه ط��لاي الم پيك بود 
برس��م اما تنها نيم نمره كم آوردم و باز هم دستم 
به مدال خورد اما نتوانس��تم آن را به دست بياورم. 
اين بدترين اتفاقي بود كه برايم رخ داد. اتفاقي كه 

مي شد به گونه اي ديگر رقم بخورد اگر... 
اگ�ر ب�ه ج�اي اردوه�اي بلند م�دت و 
خس�ته كننده در مس�ابقات ش�ركت 

مي كرديد؟
در برنامه لازلو تمام مس��ابقات گنجانده شده بود. 
بله ما اردوهاي خس��ته كننده و طولاني را پش��ت 
سر گذاشتيم كه ضرر آن از منفعتش بيشتر بود اما 
چاره اي نداشتيم. همه مسابقات ما لغو شد. در ايران 
اگر مي مانديم بايد در خانه مي نشستيم. فشنگي 
براي تمرين نداش��تيم. تيري نداش��تيم. چاره اي 
نبود بايد در آن اردوها شركت مي كرديم تا بتوانيم 
تير بزنيم. مطمئناً اگر در مس��ابقاتي كه در برنامه 
س��رمربي تيم بود ش��ركت كرده بوديم در لحظه 
آخر آن نيم نمره را كم نم��ي آوردم. من فقط نيم 
نمره يا نصف يك تير كم آوردم. كسي كه مرا حذف 
كرد بع��د از آن تيرهاي خوبي نزد و روي س��كوي 
سوم ايستاد و اگر همان نيم نمره را كم نمي آوردم 
مي توانس��تم به مدال المپيك و هدفم برسم اما... 
نش��د. در رش��ته هايي مثل تيران��دازي برگزاري 
مسابقات پرتعداد تأثير زيادي دارد. ما به اندازه يك 
سوم حريفان اروپايي خود مس��ابقه نداده بوديم. 
در رش��ته هايي مثل تكواندو و كش��تي ورزشكار 
با حريف يا حريفان خود بارها رو به رو مي ش��ود و 
شناخت نسبي و گاه بس��يار خوب از نقاط ضعف و 
قوت آنها پيدا مي كند اما حريف ما قبل از هر كسي 
خود ما و ذهنمان اس��ت. درست است كه با پنجاه 
و چند نفر رقابت مي كنيم ام��ا در واقع بايد قبل از 
هر چيز نقاط ضعف و قوت خودمان را بشناسيم و 
ذهنمان را شكست دهيم و بتوانيم هدايت آن را به 
دست بگيريم و اين زماني محقق مي شود كه ما در 
مس��ابقات فراواني ش��ركت كرده باشيم و هيجان 
مسابقه اي مثل المپيك ما را اس��ير خود نكند اما 

همه مسابقات ما كنسل شد!
در واقع  لحظه آخر مشخص شد همه چیز 
تنها به تلاش فردي ورزشكاران برنمي گردد 
و دود كمبود تجهیزات و امكانات قبل از هر 

كس به چشم الهه احمدي رفت. 
در خصوص رش��ته هاي ديگ��ر نمي توانم بگويم و 
نمي دانم اوضاع از چه قرار اس��ت اما در تيراندازي 
آنطور كه بايد از ما حمايت نش��د. ه��ر چه هم هر 

كس بگويد كه توان ما در اين حد است و اگر واقعاً 
توان ما در همين حد باشد در مورد رشته هايي مثل 
تيراندازي كه وابسته به تجهيزات و امكانات است و 
فقط به سالن و لباس خلاصه نمي شود عدم حمايت 
و مهيا نبودن امكانات و تجهيزات به شدت به چشم 
مي آيد. در رشته ما روز به روز هفته به هفته و ماه 
به ماه چه از لحاظ فني و چه علمي و چه تجهيزات 
شاهد پيشرفتي قابل توجه هس��تيم و براي آنكه 
عقب نمانيم و بتوانيم رقابت خوبي داش��ته باشيم 
نياز داريم كه از لحاظ تكني��ك و تاكتيك و حتي 
سلاح هايمان با اين پيشرفت همگام باشيم. اگر هم 
واقعاً اقتضاي ورزش كشور ما در همين حد است 
پس بايد انتظاراتمان هم برابر با چيزهايي كه داريم 

باشد در حالي كه انتظاراتمان خيلي بالاتر است. 
اگر چه همه انتظار مدال و عنوان داشتند 
ام�ا تك�رار شش�مي لن�دن با توج�ه به 
پیش�رفت تیراندازي در دنیا رتبه خوبي 

بود. 
دقيقاً همانطور كه مي گوييد تيراندازي دنيا بعد از 
المپيك لندن با سرعتي سرسام آور پيشرفت كرد 
و يك حركت رو به جلو داش��ت درس��ت برعكس 
ما ك��ه لاك پش��ت وار حركت كرديم. ش��ايد هم 
با توجه به همين مس��ئله بود ك��ه همه مي گفتند 
نتيجه خوبي گرفتي و سعي مي كردند مرا دلداري 
دهند كه اينقدر ناراحت نباشم، چراكه درست در 
شرايطي كه رقبايمان در تلاش بودند براي كسب 
شرايطي بهتر براي حضوري پرقدرت در المپيك ما 

با مشكلات دست و پنجه نرم مي كرديم. 
اما اين جايگاه براي م��ن به هيچ عنوان قابل قبول 
نيس��ت، چراكه من فقط به دنبال طلاي الم  پيك 
بودم و همين الان كه شما مي پرسيد تازه به عقب 
كه برمي گردم مي بينم كه من هرگز در طول اين 
مدت به اين فكر نكردم كه بايد سهميه المپيك را 
بگيرم و در فينال حاضر ش��وم و به مدال و عنوان 
برس��م. در ذهن من بعد از بازي هاي آس��يايي كه 

نتوانس��تم مدال انفرادي بگيرم كس��ب سهميه و 
حتي حضور در فينال حتمي شده بود و  اي كاش 
مدال المپيك هم حتمي مي ش��د تا به آن دست 

مي يافتم. 
محمد بنا گفته بود اگر من در آن مسابقه 
پش�ت س�ر الهه احمدي بودم حتماً طلا 
مي گرفت. اين نش�ان مي دهد در جريان 
مسابقه مسائل روحي رواني تا چه اندازه 

مي تواند اهمیت داشته باشد. 
چون بنا به خوبي مي دانست چرا من يك بار ديگر 
دستم به مدال خورد اما نتوانستم آن را بگيرم. من 
دو ماه قبل از آن با بنا و سوريان ديداري داشتم. به 
دليل برخي مسائل شرايط خودم را شبيه سوريان 
مي ديدم. البته او يك قهرمان و اسطوره فوق العاده 
است و از اين لحاظ هرگز به پاي او هم نمي رسم اما 
شرايطمان شباهت زيادي به هم داشت. خصوصا 
كه در مسابقات آسيايي هم نتيجه نگرفته بودم. به 
همين دليل از آقاي بنا خواستم به ديدارشان بروم 
و از او خواستم به من بگويد فرق ورزشكاري كه به 
مدال المپيك مي رسد و كس��ي كه به آن نزديك 
مي شود در چيست و خواستم كه مرا راهنمايي كند. 
بنا خيلي به من كمك ك��رد و بعد از صحبت هاي 
فراواني كه با من كرد فهميدم يك مسئله بين همه 
مدال آوران و قهرمانان المپيك مش��ترك است و 
آن مس��ئله ذهني و توانايي كنترل آن اس��ت. اگر 
چه نتوانستم باز هم مدال بگيرم اما حرف هاي بنا 

خيلي سازنده بود. 
فكر مي كنید اگر بنا در آن مس�ابقه بود 

مي توانستید مدال بگیريد؟
من فردي مثل بن��ا را در زندگ��ي ام دارم و اين را 
همان روز به بنا هم گفتم. به ايشان گفتم كه شما 
درست مانند پدرم هستيد و مثل او راهنمايي و كچ 
مي كنيد. اكنون در شرايطي نيستم كه بگويم اگر 
آن روز بنا را پشت س��رم داشتم مي توانستم مدال 
بگيرم يا نه. ضمن اينكه ما خودمان هم يك مربي 
خيلي خوب داريم كه از همه لحاظ تلاشش را براي 
ما كرد و كمك زيادي هم كرد همانطور كه ديدارم 
با بن��ا و صحبت هايش خيلي به م��ن كمك كرد. 
نمي دانم ش��ايد چيزي كم بود و بايد بيشتر تلاش 

مي كردم و محكم تر گام برمي داشتم. 
به نظر مي رسد هنوز هم نا امید نشده ايد 
و ب�ه مس�ابقات المپی�ك بع�دي فك�ر 

مي كنید؟
بله. حال چهار س��ال هم تجربه دارم. قبل از لندن 
را حساب نمي كنم و فقط از لندن تا ريو را حساب 
مي كنم. تا مدال المپيك را نگيرم دس��ت از تلاش 
بر نمي دارم. برايم خيلي س��خت است. من تلاش 
خيلي زيادي كردم. چند روز قبل كه زهرا نعمتي 
طلا گرفت در عين خوشحالي به همسرم گفتم اگر 
در المپيك چهارم مي ش��دم نمي توانستم تحمل 
كنم و حتماً به ايران نمي رسيدم. كسب رتبه ششم 
و كم آوردن نيم امتياز فش��ار زيادي به من آورد و 
خوشحالم كه چهارم نش��دم، چراكه نمي توانستم 
تحمل كنم و حتماً اتفاقي برايم مي افتاد. اما حالا 
مي دانم كه ب��راي المپيك بعدي اگ��ر مي خواهم 
مدال بگيرم بايد خيلي چيزه��ا تغيير كند. بعد از 
لندن ش��رايط ما به جاي بهتر شدن بدتر هم شد. 
براي المپيك بعدي اگر مس��يرمان هموار تر شود 
به ما كمك مي كند و اگر نه بايد خودمان تلاشمان 
را بيش��تر كنيم. من مدال المپي��ك را مي خواهم 
براي آن بايد نق��اط ضعفم را برطرف و تلاش��م را 
مضاعف كنم. بايد از س��ختي هاي زيادي بگذرم و 
اين را به خوبي مي دانم اما بايد براي كشورم مدال 
المپيك را به ارمغان بياورم تا آن روز دست از تلاش 

برنمي دارم.

 نتوانستم جلوی اشك هايم  را بگیرم 

الهه احمدی: نیم نمره  مدال المپیک را  از من گرفت 

قصه ريو می توانست بهتر از اينها تمام شود  

گلنوش سبقت الهی:  با هدف المپیک
 تپانچه به دست گرفته بودم

   دنیا حیدری 
ب�اورش نمي ش�د. به پهن�اي صورتش اش�ك 
مي ريخت اما نمي خواس�ت از خط بیرون برود. 
رفته بود ك�ه طلاي المپی�ك را ب�راي ايران به 
ارمغان بیاورد. اين قولي بود كه بعد از اينچئون 

به خ�ود داده ب�ود و هدفي جز آن نداش�ت. اما 
نیم نم�ره، تنها نیم نم�ره كم آورد و ش�ايد اگر 
تمام آن مس�ابقاتي كه بايد مي رف�ت و به دلیل 
مس�ائل مال�ي لغو ش�ده بودن�د، لغو نمي ش�د 
مي توانس�ت حريف آس�یايي خود را كنار زده 

و به م�دال المپیك برس�د اما... نش�د ت�ا الهه 
احمدي همچنان ب�ا هدف ط�لاي المپیك از پا 
ننش�یند و به دنبال المپیك بع�دي و مدال آن 
باش�د. هر چند مي داند بايد جور عدم حمايت 
مس�ئولان و كمبود تجهی�زات را هم بكش�د!

راس�تش را بخواهید از همان اولین 
روزهايي كه تپانچه به دست گرفتم، 
به المپی�ك فكر مي ك�ردم و هدفم 
حضور در اي�ن رقابت ها ب�ود. البته 
به خوبي مي دانس�تم راه دش�واري 
اس�ت و س�ختي هاي زيادي بايد در 
راه رسیدن به اين هدف تحمل كنم 
اما از هم�ان ابتدا براي رس�یدن به 
المپی�ك بود ك�ه ش�لیك مي كردم  

بعد از تیر دوازدهم كه اسمم را به عنوان 
نفر ششم ديدم باورم نمي شد كه بايد از 
خط بیرون بروم. من خیلي تلاش كرده 
بودم. هیچ كس مثل خودم نمي داند چه 
سختي ها كشیدم و چه تلاشي كردم. 
من ط�لاي المپی�ك را مي خواس�تم. 
خیلي ها مي گفتن�د كارت خوب بوده 
اما من طلا مي خواستم و به همین دلیل 
نمي توانستم جلوي اشك هايم را بگیرم


